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 23-1 פר פרוטוקול אסיפה כללית מס
 3/1/23: תאריך האסיפה 

 ליום האסיפה:   האגודהחברי  פרמס
 15הנוכחים:  האגודהחברי פר מס

 20:15נפתחה בשעה ראשונה האסיפה 
  20:45 הנדחית נפתחה בשעההאסיפה 

 
 בחירת יו"ר ומזכיר אסיפה (."שונותלרשום "סדר היום של האסיפה )אין 

 בחירת יו"ר ומזכיר אסיפה .1

 ההצעה רונן ברייר   –בחירת מנהל קהילה .  2

 .2023. הצעת ועדת ביקורת לביצוע תוכנית הביקורת לשנת 3

 . נוהל מוגנות.4

 . תקנוני אבלות והנצחה.5

 
 

 iהחלטות ) בתמצית ( 
 בחירת יו"ר ומזכיר אסיפה  -  1סעיף מס' 

 פה אחד : לביא מאירי ליו"ר האסיפה נבחר

 ניצן סגל : פה אחד.   למזכיר האסיפה נבחר

 
 )לרשום מסדר היום(  2סעיף מס' 

לביא הציג את תהליך הבחירה שנעשה על ידי צוות איתור שבסופו נעשתה פנייה   תמצית הדיון: 
לרונן ברייר, כמו כן הוצגה על ידי לביא חוות דעת כתובה על ידי מי ששימש יו"ר קיבוץ פרוד 

כשרונן שימש שם כמנהל קהילה, כן הוצגו בעל פה חוות דעת נוספות של יושבי ראש בקיבוצים  
 אחרים בהם עבד רונן וכותרתם המלצה חמה. 

רונן הציג את הסיבות להסכמתו וכן את הדרך בה הוא רואה את ניהול התפקיד ואת המוטיבציה  
 לעשות אותו דווקא עכשיו ודווקא בניר דוד

 
האסיפה מאשרת פה אחד את מועמדותו של רונן ברייר לתפקיד מנהל קהילה. הבחירה   החלטה:

 מועברת להכרעת הקלפי שתתקיים בימים הקרובים. 
 

   נגד: :בעד
 )לרשום מסדר היום(  3סעיף מס' 

וכן את נושאי הביקורת  23דרור סגל הציג את תוכנית העבודה של ועדת ביקורת ל תמצית הדיון: 
שכללו ביקורת בתחומי  22, חברים הביעו מחאה על שלא נחשפו לדוחות הביקורת של 22שבוצעה ב 

בטיחות, נושא ההתנהלות במשבר האסי, ודו"ח שטרם הושלם בנושא איחוד סטטוסים. לביא אמר 
שתמצית ההמלצות העיקריות בנושא דו"ח האסי פורסמה ומסיבות מובנות אי אפשר לתת לו  

במזכירות, בנושא   פרסום רחב יותר, יחד עם זאת מי שמעוניין לקרוא אותו מוזמן לעשות זאת 
 דו"ח הבטיחות, הוא יוצג באסיפה יחד עם דו"ח המעקב אחרי יישומו.

 
 

 אושרה פה אחד 2023תוכנית הביקורת ל  החלטה:
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 4סעיף 
ענבל ברוש רכזת צוות מוגנות הציגה את עבודת הצוות הרכבו ומטרות פעולתו,  תמצית הדיון: 

נשאלה שאלה לגבי תפקיד הצוות בנושאי אלימות והובהר שהצוות עוסק רק בנושא מניעת  
 .הטרדות מיניות

 הנוהל שהוצג אושר פה אחד 
   :תקנוני הנצחה ואבלות 5סעיף 

 תמצית הדיון:
במזכירות  22לביא הציג את עבודת צוות הנצחה שעסק בנושא, המלצותיו התקבלו בפברואר 

ומגיעות עכשיו לאישור השיחה, הצורך בטיפול בנושא התעורר סביב בקשות וארועים של קבורה  
מבחוץ )קרובי משפחה של חברים ותושבים( בבית הקברות של הקבוץ. במהלך עבודת הצוות 

הוחלט להפריד בין נושאי הנצחה שהתמקדו בעיקר במציאת דרכי הנצחה שיוויניות המתמקדות  
 בענייני אנדרטאות, ימי וארועי אזכרה ושילוט.

 התקיימה הצבעה על שני התקנונים בנפרד: 
 החלטה:  תקנון הנצחה אושר פה אחד: 

תקנון אבלות שאומץ על ידי המזכירות אושר התקיימה הצבעה בנושא קבורה מבחוץ על שלוש 
 הצעות:

 קבורה רק של בני קיבוץ שהוריהם חיים בקבוץ –הצעת המזכירות  .1

 קבורה של קרובי משפחה מדרגה ראשונה )הצעת צוות אבלות( .2

 קבורה מבחוץ רק במקרים הומניטריים.  .3

  10בעד  1הצעת המזכירות אושרה כולל הרשום למעלה בסעיף 
 והאפשרות השלישית נותרה ללא תמיכה 1בעד הצעת צוות אבלות הצביע 

 
     דה:ותמת האגוח    :חתימת יו"ר האסיפה

   :חתימת מזכיר האסיפה

 
 

 


